
 

 

 

PROTOKÓŁ  NR XLIII/2010 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W PACZKOWIE 

odbytej w dniu 25 lutego 2010 r. 
 
 
 
 
 
 

Rada liczy 15 radnych. 

Na sesji obecnych było 12 radnych. 

 
 
Nieobecni: radny Wojciech Kaczyński, Tomasz Wiśniewski i radna Barbara Sawicka,  
 
 
 
 
 
 
 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości uczestniczących w sesji załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Sesja rozpoczęła się o godzinie 1030, a zakończyła o godzinie 1345 

Sesja odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Paczkowie 
 

 

 



Do pkt.1. 

Wacław Ćwik Przewodniczący Rady Miejskiej dokonał otwarcia sesji, stwierdził, że ustawowy skład 

rady wynosi w przypadku gminy Paczków 15 radnych. Następnie poinformował, że na sesji obecnych 

jest 11 radnych nieobecny jest radny Wojciech Kaczyński, Tomasz Wiśniewski, Józef Stachera oraz 

radna Barbara Sawicka, po czym stwierdził prawomocność obrad.  

Do pkt 2. 

W. Ćwik na sekretarza obrad zaproponował Panią Eugenię Romańczyk - radną.  

Eugenia Romańczyk - wyraziła zgodę.  

Rada jednogłośnie wybrała Eugenię Romańczyk na sekretarza obrad. 

E. Romańczyk poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji Rady Miejskiej nr XLII/10 z dnia 28 

stycznia 2010 r. był wystawiony do wglądu w biurze Rady Miejskiej i każdy radny mógł zapoznać się 

z jego treścią.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych czy mają uwagi do protokołu sesji nr XLII/10 

z dnia 28 stycznia 2010 r. ponieważ nie było uwag poddał go pod głosowanie.  

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 11 radnych  

przy 11 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
protokół z sesji Rady Miejskiej nr XLII z 28.01.2010 r. 

został przyjęty 
Do pkt. 3 

W. Ćwik przedstawił porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad oraz zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Odczytanie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wnioski Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Paczków na 2010 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej na rok 

2010. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznych planów pracy Komisji Stałych Rady 

Miejskiej w Paczkowie na 2010 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Paczkowie na 2010 r. 

 



12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2011 r. 

13. Interpelacje, zapytania radnych, wolne wnioski i informacje. 

14. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał odczytany porządek pod głosowanie  

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 11 radnych  

przy 11 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
porządek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że pkt 3 obrad został zrealizowany. 

Do pkt 4 

Burmistrz B. Wyczałkowski przedstawił sprawozdanie z działalności między sesyjnej. 

zał. nr 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 4 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 5. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej E. Romańczyk przedstawiła wnioski wypracowane na 

posiedzeniu Komisji w dniu 12.02.2010 r.  

1. Komisja wnioskuje, aby w ramach rewitalizacji starówki powołać komisję, która dokona spisu 

z natury wszystkich garaży i komórek. 

2. Komisja dokonała analizy zarządzeń Burmistrza związanych ze zmianami w budżecie gminy 

w 2009 r. 

3. Komisja prosi o wyjaśnienie dlaczego z rezerwy budżetowej zostało wypłacone Gimnazjum 

Publicznemu 9.000 zł. na pokrycie kosztów użytkowania hali sportowej. Komisja prosi o 

informacje czy inne szkoły również otrzymały dopłaty z rezerwy budżetowej. 

4. Komisja przyjęła informację o stanie mienia komunalnego, wydatkach poniesionych na zakup 

mienia oraz dochodach ze sprzedaży mienia komunalnego. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ekologii i Gospodarki Terenami W. Krótkiewicz poinformował, 

że na posiedzeniu w dniu 5.02.2010 r. Komisja wysunęła następujące wnioski: 

1. Komisja dokonała podziału środków na Odnowę Wsi w Gminie Paczków w roku 2010: 

− Ujeździec   – 1.000 zł. 
− Lisie Kąty  – 1.000 zł. 
− Kozielno   – 1.000 zł. 
− Dziewiętlice   – 1.000 zł. 
− Trzeboszowice  – 1.000 zł. 
− Kamienica   – 1.000 zł. 
− Gościce   – 1.000 zł. 
− Unikowice  – 1.000 zł. 
− Stary Paczków  – 1.000 zł. 
− Ścibórz   – 1.000 zł. 

 Razem    10.000 zł. 

 



 
2. Komisja wnioskuje o wskazanie pracownika Urzędu, który pomagałby sołtysom i liderom 

odnowy wsi w pisaniu wniosków dotacyjnych. 

3. Komisja zaakceptowała organizację dożynek gminnych w Starym Paczkowie. Termin 28-29 

sierpień 2010 r.  

J. Soszek przedstawił wnioski z posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji w 

dniu 4.02.2010 r. 

1. Komisja zapoznała się ze sprawą umorzenia wierzytelności Pana Michała Górala oraz Pani 

Joanny Juszczak. Komisja pismo przyjęła do wiadomości i stwierdziła, że nie jest w 

kompetencji Komisji podejmowanie decyzji w wymienionej sprawie. 

2. W związku z zaistniałą sytuacją dotyczącą prawidłowej realizacji Uchwały Rady Miejskiej w 

sprawie opłaty targowej Komisja wnioskuje o opracowanie zasad naliczania opłat za 

korzystanie z tymczasowego placu targowego poprzez zinwentaryzowanie w/w placu oraz 

wykonanie obmiarów z podziałem na boksy. Komisja prosi o odpowiedź do końca lutego 

2010 r. 

3. Komisja wnioskuje o zagospodarowanie dotychczas wykonanego placu na ulicy Jagiellońskiej 

pozwalającego na przeniesienie obecnego tzw. tymczasowego targowiska przy ulicy Kołłątaja 

i zweryfikowanie dokumentacji projektowej do niezbędnych wymagań i zminimalizowania 

kosztów. Komisja prosi o odpowiedź do końca marca 2010 r.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Z. Michael przedstawił wnioski ze wspólnego posiedzenia 

wszystkich stałych Komisji Rady Miejskiej które odbyło się w dniu 18.02.2010 r.  

1. Komisje dokonały analizy wniosku o zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków. Komisje nie wnoszą uwag do przedstawionego wniosku. 

2. Komisje zapoznały się z następującymi projektami uchwał: 

− w sprawie zmiany w budżecie Gminy Paczków na 2010 r. 

− w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej. 

− w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej. 

− w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej na rok 2010. 

− w sprawie zatwierdzenia rocznych planów pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w 

Paczkowie na 2010 r. 

− w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Paczkowie na 2010 r. 

− w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2011 r. 

Komisje projekty akceptują i nie wnoszą poprawek do omówionych projektów. 

 



3. Komisje wnioskują, aby w kolejnej umowie na zarządzanie parkingami ująć zapis regulujący 

sprawę sprzątania, oraz odśnieżania parkingów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 5 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 6. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy 

Paczków na 2010 r. Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do przedstawionego 

projektu uchwały? 

Ponieważ nie było pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 11 radnych  

przy 11 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
Uchwała nr XLIII/301/2010 została podjęta. 

zał. nr 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 6 obrad został zrealizowany.  

Na salę posiedzeń przybył radny J. Stachera – na sali posiedzeń obecnych jest 12 radnych.  

Do pkt 7. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej. 

Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do przedstawionego projektu uchwały?  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Z. Michael zadał pytanie o ile będą podniesione ceny za 1 m2 w 

stosunku do cen poprzednich? 

Z-ca Burmistrza G. Jasiok poinformował, że cenę ustala Burmistrz stosownym Zarządzeniem. 

Dzierżawcy występują o przedłużenie umowy, które są przedłużane na wniosek i dlatego na pewno 

orientują się jakie są ceny. Są różne rodzaje gruntów i jest kilka stawek zależności od rodzaju gruntu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W. Ćwik zadał pytanie czy jeżeli ktoś byłby zainteresowany tą 

uchwałą to do kogo ma być kierowana ta osoba w urzędzie, aby uzyskać odpowiedź jakie są stawki? 

Z-ca Burmistrza G. Jasiok odpowiedział, że Wydział Gospodarki Komunalnej Urzędu Miejskiego w 

Paczkowie. 

Ponieważ nie było innych pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 12 radnych 

przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XLIII/302/2010 została podjęta. 

zał. nr 5 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 7 obrad został zrealizowany.  

 



Następnie ogłosił 5 minut przerwy. 

Do pkt 8 

Po przerwie obrady zostały wznowione. Na sali posiedzeń obecnych jest 11 radnych – nieobecny 

radny W. Krótkiewicz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej. Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, 

lub pytania do przedstawionego projektu uchwały?  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Z. Michael zadał pytanie czy ta uchwała dotyczy tylko jednego 

dzierżawcy? 

Burmistrz odpowiedział, że każdy ma na inny okres udzieloną dzierżawę. Ta uchwała dotyczy 

jednego dzierżawcy. Pozostali będą występować o przedłużenie w momencie jak będzie się im 

kończyć okres dzierżawy. Cena dzierżawy będzie w tym roku zmieniana zarządzeniem Burmistrza. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Z. Michael stwierdził, że dobrze by było, żeby dzierżawcy 

utrzymywali porządek na dzierżawionym terenie. 

Ponieważ nie było innych pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 11 radnych 

przy 11 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XLIII/303/2010 została podjęta. 

zał. nr 6 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 8 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 9. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Paczkowie na 2010 rok. 

Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do przedstawionego projektu uchwały?  

Ponieważ nie było innych pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 11 radnych 

przy 11 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XLIII/304/2010 została podjęta. 

zał. nr 7 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 9 obrad został zrealizowany.  

 

 

 



Do pkt 10. 

Na salę posiedzeń przybył W. Krótkiewicz – na sali obecnych jest 12 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznych planów 

pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Paczkowie na rok 2010. Zauważył, że w § 1 pkt 2 powinno 

być: „Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych stanowiący zał. nr 2.” 

Następnie poddał pod głosowanie zaproponowany przez siebie zapis w § 1 pkt 2. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 12 radnych 

przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

zapis został przyjęty. 

Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do przedstawionego projektu uchwały?  

Ponieważ nie było pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 12 radnych 

przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XLIII/305/2010 została podjęta. 

zał. nr 8 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 10 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady 

Miejskiej w Paczkowie na 2010 r. 

Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do przedstawionego projektu uchwały?  

Ponieważ nie było pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 12 radnych 

przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XLIII/306/2010 została podjęta. 

zał. nr 9 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 11 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 12. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2011 roku. 

Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do przedstawionego projektu uchwały?  

Ponieważ nie było pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 12 radnych 

 



przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XLIII/307/2010 została podjęta. 

zał. nr 9 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 12 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 13. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W. Ćwik zwrócił się do radnych czy składane w dniu dzisiejszym 

będą przez radnych interpelacje? 

Na sesji nie złożono pisemnych interpelacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W. Ćwik rozpoczął dyskusję na temat wolnych wniosków i spraw 

różnych. 

Radny J. Soszek zadał pytanie odnośnie wniosku Komisji Rewizyjnej, czy Komisja sprecyzowała w 

jakim terminie ma być wykonana inwentaryzacja komórek? Według niego taki termin powinien być 

wskazany. 

Radna E. Romańczyk podziękowała za zwrócenie uwagi. Komisja nie wskazała daty, ale określiła, 

żeby to zrobić jak najszybciej. Była sugestia, żeby zaangażować do tego celu pracowników w ramach 

robót publicznych. Ponadto stwierdziła, że chodzi tutaj o komórki, jest wstyd, że stoi takie coś co 

szpeci miasto. W Nysie poradzono sobie z tym problemem i zagospodarowano podwórza. 

Mieszkaniec Paczkowa M. Stępień podziękował, za to, że została przyznana dotacja dla Caritasu. 

Zadał pytanie kto ma płacić za brudną wodę jaka leci z kranów po awariach? 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Z. Michael odpowiedział, że analizą stawek zaproponowanych 

przez ZWiK zajmowano się długo. Po pierwsze radni nie wnieśli zastrzeżeń do kalkulacji, która 

została przygotowana przez ZWiK, a następnie przeanalizowana przez Burmistrza i Skarbnika. 

Odnośnie awarii to zdarzają się i do sieci dostaje się brudna woda. Dyrektor ma w kalkulacji założone 

te straty wody. 

Burmistrz dodał, że jeżeli woda jest brudna to należy to zgłosić do Zakładu Wodociągów i 

Kanalizacji w Paczkowie i ilość spuszczonej brudnej wody zostanie odliczona. 

M. Stępień poinformował, że na zebraniu w Spółdzielni problem ten został poruszony i Dyrektor 

odpowiedział, że są liczniki i według liczników jest liczona woda. 

Burmistrz odpowiedział, że jeżeli jest podpisana umowa ze ZWiK to w umowie jest zapis, że w 

przypadku awarii odliczana jest ilość brudnej wody.  

Przewodniczący Rady Miejskiej W. Ćwik zadał pytanie kiedy będzie rozpoczęta kontynuacja 

wykonania kanalizacji oraz kiedy rusza remont nawierzchni ulicy Zawadzkiego? Czy remont ten 

nadal jest uzależniony od tego kiedy zostanie zakończona kanalizacja na ulicy Staszica czy też objazd 

będzie przez Złoty Stok? 

Burmistrz odpowiedział, że odnośnie kanalizacji to roboty już zostały wznowione. Natomiast jeżeli 

chodzi o drogę Zawadzkiego to został złożony wniosek przez Zarząd Dróg Wojewódzkich do 

 



Marszałka o zabezpieczenie pieniędzy na dokumentację. Nie wie czy środki takie zostały 

zabezpieczone, ale podtrzymuje to, że jeżeli nawierzchnia będzie wykonywana to gmina dołoży się 

do tego remontu w postaci zakupu studzienek samopoziomujących. Niestety remont nawierzchni nie 

rozwiąże problemu, gdyż mieszkańcy tej ulicy woleliby, żeby był objazd i żeby tą ulicą nie jeździło 

tyle pojazdów. Na chwilę obecną nie ma możliwości poprowadzenia obwodnicy. Dlatego nie wie czy 

na remont ulicy Zawadzkiego na dokumentację zabezpieczono środki, na pewno nie ma jeszcze 

zabezpieczonych środków na inwestycje, gdyż nie ma jeszcze wykonanego kosztorysu. 

Radny J. Soszek poruszył problem psów w Paczkowie i tego co te psy zostawiają na chodnikach. 

Jeżeli ta sytuacja będzie się przeciągała to grozi nam jakaś zaraza. Nie można nigdzie się ruszyć gdyż 

wdeptuje się w „kupy”. Należy się zastanowić co zrobić z właścicielami psów. Trzeba znaleźć jakiś 

pomysł. 

Burmistrz odpowiedział, że z problemem tym borykają się również inne miasta. Jedynym 

rozwiązaniem jest wygospodarowanie środków na posprzątanie tych odchodów. Można właścicieli 

karać, ale nie da się wszystkich upilnować. 

J. Soszek zauważył, że chcąc znaleźć środki na sprzątanie po psach może podnieść opłaty za psy i 

konsekwentnie je egzekwować. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W. Ćwik przypomniał, że w tym roku nie będzie przychodów z racji 

podatków od psów. Można się zastanowić nad tym, aby odpowiednie służby zrobiły porządek po 

psach. 

Radna E. Chronowska poruszyła problem bezdomnych kotów na osiedlach. Poinformowała, że 

mieszka na parterze i koty siedzą pod oknami, wchodzą na balkony. Koty po zlikwidowaniu działek 

przeniosły się na osiedla. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W. Ćwik stwierdził, że ma jedną radę należy polubić zwierzęta. 

Radny E. Mikołajczak zadał pytanie czy zostaną zwiększone środki na czyszczenie kanalizacji 

burzowej? 

Burmistrz odpowiedział, że po ostatniej Komisji była poruszana sprawa odnośnie czyszczenia 

kanalizacji burzowej zwłaszcza, że zima była sroga, było dużo śniegu, jest wiele więcej zapchanych 

studzienek. Postanowił, że z rezerwy zostaną przesunięte środki na czyszczenie kanalizacji burzowej, 

natomiast jeżeli to będzie niewystarczające to zwróci się z wnioskiem do Rady o zabezpieczenie 

dodatkowych środków. 

Radny E. Mikołajczak odniósł się do wniosku Komisji Rewizyjnej odnośnie inwentaryzacji, 

przypomniał, że rok temu zwrócił się z pytaniem za ile garaży wpływają opłaty do Urzędu i została 

podana ilość 35 garaży. Stwierdził, że należy jak najszybciej przeprowadzić inwentaryzację aby 

wpływy do budżetu były większe.  

Burmistrz odpowiedział, że nieprawdą jest, że w Rynku wszyscy mają piwnice, gdyż niektórzy tych 

piwnic nie mają i wówczas osoby te posiadają pomieszczenia przynależne i jeżeli w tych 

 



pomieszczeniach trzymają opał to wówczas za takie pomieszczenia nie płacą. ZUKiM zaczął 

porządkować te sprawy. Ewidencjonują tych mieszkańców, którzy maja pomieszczenia przynależne i 

piwnice. Są zmieniane umowy. 

Radny E. Mikołajczak zadał pytanie czy została zatrudniona główna księgowa do ZUKiM? 

Burmistrz odpowiedział, że tak. Na jednym z posiedzeń Komisji była podana propozycja zlecenia 

księgowości firmie zewnętrznej, ale od tego pomysłu odstąpiono. Ostatecznie ogłoszono konkurs 

gdyż dotychczasowa księgowa została zwolniona, osoba, która pełniła obowiązki nie chciała być 

główną księgową, z terenu Paczkowa nikt nie spełniał warunków dlatego została zatrudniona pani z 

Częstochowy. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej W. Nowakowska zadała pytanie czy szybciej w tym roku będą 

wykonywane remonty cząstkowe na drogach gminnych? 

Burmistrz odpowiedział, że dzisiaj rozpoczyna się przegląd dróg. 

Radny W. Krótkiewicz stwierdził, że kilka razy prosił o sprawozdanie z inwentaryzacji wywozu 

odpadów od Straży Miejskiej. Ponadto poinformował że szamba są wywożone do rowów dlatego 

prosi o interwencję. 

Burmistrz odpowiedział, że co miesiąc ZWiK przekazuje informację kto wywozi szamba i ile tych 

nieczystości jest. Nie ma natomiast przy nieczystościach ciekłych takiego obligo jak jest przy 

nieczystościach stałych.  

Radny J. Stachera zadał pytanie odnośnie umieszczania reklam na budynkach, czy ktoś to nadzoruje, 

pobiera pieniądze? 

Burmistrz odpowiedział, że w granicach murów jest tylko jeden budynek gminny, pozostałe są 

budynkami wspólnotowymi, które ustalają ceny za reklamy. Jeżeli wspólnota nie ustali takiej kwoty 

to sama sobie szkodzi. W Rynku jest problem również z samymi malowaniami elewacji gdzie nie ma 

uzgodnionych kolorów. Te sprawy są zgłaszane do nadzoru budowlanego. 

Sołtys wsi Ścibórz zadała pytanie czy wiadomo kiedy będzie skanalizowany Ścibórz i Frydrychów? 

Burmistrz odpowiedział, że Ścibórz i Frydrychów są przyporządkowane do aglomeracji Otmuchów. 

Nie jest wstanie odpowiedzieć kiedy będzie podciągnięta tam kanalizacja. Dotychczas przydomowe 

oczyszczalnie ścieków były finansowane, ze środków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska, 

który z końcem kwietnia zostanie zlikwidowany. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W. Ćwik zauważył, że GFOŚ zniknie, ale środki z niego pozostaną i 

będą mogły być wydawane tylko na przedsięwzięcia związane z ochroną środowiska. Na jednej z 

Komisji było to wytłumaczone. Później pojawiły się błędne interpretacje gdzie skojarzono 

niefortunnie dwie liczby. On przyjął to jako celowe zagranie świadomością obywateli gminy. 

Radna K. Sobota zadała pytanie czy coś wiadomo na temat wymiany rur azbestowych w Wilamowej? 

Burmistrz odpowiedział, że przeprowadził rozmowę na temat tego, że można położyć wewnątrz rur 

specjalną powłokę i wówczas woda nie ma kontaktu z azbestem, ale nie wiadomo czy to będzie 

 



zaliczone jako usunięcie azbestu. A jeżeli takiej pewności nie będzie, gmina nie otrzyma 

dofinansowania, a sama nie poradzi sobie finansowo z wymianą tych rur. 

Radny W. Krótkiewicz stwierdził, że należy zrobić porządek z nieruchomością po byłym Relaksie. 

Powinny być jakieś kary naliczane. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 13 obrad został zrealizowany. 

Do pkt 14. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Wacław Ćwik zamknął 

XLIII sesję Rady Miejskiej w Paczkowie. 

Sekretarz obrad: 

Eugenia Romańczyk      

         Przewodniczący posiedzenia: 

Protokołowała: 

Alicja Góral Sowa 

 
 
 
 
 

 


